
Gu LIEME taldea gara eta identifikatu doguzan arazoak janariaren xahuketa deskontrolatua,

km 0-ko produktuen erabilera eskasa eta etxetik kanpo bazkaldu behar izatea izan dira.

Honen ondorioz, jatetxe bat sortzea izan da gure proposamena, non hasieran aipatutako

hiru puntuak bultzatzen lagunduko dogun.


